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VALG AV ØRLAND KOMMUNES REPRESENTANTER TIL INTERIMSTYRE FOR 
NYTT KOMMUNALT FORETAK FOR KULTUR, IDRETT OG ARRANGEMENT I 
NYE ØRLAND KOMMUNE 
 
Rådmannens innstilling 
Som Ørland kommunes representanter i interimstyret for nytt kommunalt foretak for kultur, 
idrett og arrangement i nye Ørland kommune velges: 
 
Representanter oppnevnt av kommunestyret : 
       : 
Representant fra ansatte     :    
Representant fra Idrettsrådet   : 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold 
Fellesnemnda behandlet i møte 4.april, som sak 19/14, Kommunalt foretak (KF) – kultur, 
idrett og arrangement – organisering, der det ble fattet følgende vedtak: 
 

1. Fellesnemnda velger et interimstyre som gis fullmakt til å forberede nytt kommunalt 
foretak vedtatt i Fellesnemnda 14.02.2019.  

2. Det velges to representanter fra Ørland og Bjugn, og en kommunalt ansatterepresentant 
fra hver av kommunene. Likeledes velges det to representanter fra idrettsrådene, én 
representant fra Ørland og én representant fra Bjugn.  

3. Interimstyret skal virke inntil det velges nytt styre i kommunestyret for nye Ørland 
kommune.  

4. Interimstyret konstituerer seg selv og gis fullmakt til å  
o Foreta organisering av nytt kommunalt foretak 
o Foreta innplassering av ansatte i nytt kommunalt foretak 
o Fremme forslag til sammensetning av nytt styre 
o Utarbeide forslag til vedtekter 
o Utarbeide budsjett 2020 og økonomiplan 2020 – 2023 

5. Kommunestyret for nye Ørland kommune vedtar formelt opprettelse av det nye 
kommunale foretaket (KF) med nytt styre, vedtekter, budsjett og økonomiplan etter 
konstituering høsten 2019.  

 
I henhold til pkt 2, skal Ørland oppnevne 4 representanter til det interimstyret som skal 
forberede nytt KF for kultur, idrett og arrangement. 
Ansatte har valgt Gunnhild Tettli med personlig vara Christer Harøy som sin representant i 
interimstyret. 



 

2 

Idrettsrådet gir tilbakemelding om sin representant før kommunestyrets behandling av saken i 
møtet 25.04. 
 
 
 
 
 


